

Date: 06/08/2026

التاريخ: 2026/08/06

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co.
Kuwaitالسادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية
المحترمين
دولة الكويتSubject: Results of the Adjourend Extraordinary
General Assembly Meeting of Al Safat
Investment Co.الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية المؤجلة
لشركة الصفاة للاستثمار ش.م.ك.ع

With reference to the above subject, and the requirements of module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح الشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Kindly note that the Adjourned Extraordinary General Assembly Meeting was held on Thursday 06/08/2026 at 1:40PM at Company headquarters with a quorum of %58.027

نحيطكم علماً بأن الجمعية العامة غير العادية المؤجلة قد انعقدت يوم الخميس الموافق 2026/08/06 في تمام الساعة 1:40 ظهراً بمقر الشركة الرئيسي، وبنسبة حضور بلغت %58.027

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...




عبدالله حمد التركيت
رئيس مجلس الإدارة
Abdullah Hamad Al Terkait
Chairman

• نسخة الى هيئة أسواق المال .

Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ
06/08/2026	Al Safat Investment Company K.S.C.P.	شركة الصفاة للاستثمار ش.م.ك.ع	2026/08/06

Material Information	المعلومة الجوهرية
----------------------	-------------------

Al Safat Investment Company (K.S.C.P.) held its Adjourned Extraordinary General Assembly Meeting on Thursday, 06/08/2026, at 1:40 p.m., at the Company's headquarters located in Hawally – Beirut Street – Al Safat Tower – 16th Floor. The meeting was chaired by Mr. Abdullah Hamad Al Terkait – Chairman, in the presence of the Company's shareholders representing, in person and by proxy, a total of 184,355,961 shares, constituting %58.027 of the Company's total shares. Following the announcement of the completion of the legal quorum required for the validity of the Adjourned Extraordinary General Assembly Meeting, the items listed on the agenda were presented and discussed, and the Assembly resolved as follows:

عقدت شركة الصفاة للاستثمار (ش.م.ك.ع) اجتماع الجمعية العامة غير العادية المؤجلة في يوم الخميس الموافق 2026/08/06 في تمام الساعة 1:40 ظهراً، بمقر الشركة الكائن في حولي – شارع بيروت – برج الصفاة – الدور 16، وقد تولى رئاسة الاجتماع السيد/ عبدالله حمد التركيت – رئيس مجلس الإدارة، وذلك بحضور مساهمي الشركة الذين يمثلون – بالأصالة وبالوكالة – عدد 184,355,961 سهماً، بما يشكل نسبة %58.027 من إجمالي أسهم الشركة. وبعد الإعلان عن اكتمال النصاب القانوني اللازم لصحة انعقاد الجمعية العامة غير العادية المؤجلة، تم طرح ومناقشة البنود الواردة في جدول الأعمال، وقررت الجمعية ما يلي:

1. Approval of the submission of an application to commence Preventive Settlement or Restructuring Proceedings pursuant to Law No. (71) of 2020.

• (Voting: Approved: 100% – Not Approved: 0.00% – Abstained: 0.00%)

1. الموافقة على تقديم طلب افتتاح إجراءات التسوية الوقائية أو إجراءات الهيكلية وفقاً للقانون رقم (71) لسنة 2020.

• (نتيجة التصويت: موافق: 100% - غير موافق: 0.00% - ممتنع: 0.00%)

Disclosure Impact on the Company's Financial Position

أثر الإفصاح على المركز المالي للشركة

None.

لا يوجد.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, completeness, and correctness of the information contained herein, and confirms that due care has been exercised to avoid any misleading, inaccurate, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait shall bear no liability whatsoever for the contents of this disclosure, and shall not be held responsible for any damages that may be incurred by any party as a result of publishing this disclosure, permitting its publication through their electronic systems or websites, or as a consequence of any use of this disclosure in any manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأية طريقة.